
Kaj lahko pričakujemo odjeseni?
Letošnje dolgo poletje s katastrofalno sušo ni ravno

dober obet za jesen, ki trka na vrata. Kmetje še posebej
nimajo razlogov za optimizem, tako ali drugače pa bo
najbrž vdarilo po žepu tudi vse druge, saj bo gotovo spet
vse dražje. Če temu dodamo še intrige, ki spremljajo
predvoiilno kampanjo in krvavo vojno v soseščini, si
resnično ne moremo obetati bogve kaj od jeseni.

Jože Tanko. direktor Kmetijske zadruge Ljubljana
z Barja:

»Kar zadeva politiko, pričakujem da se bo z akcijo
okrog volitev izkristaiiziralo mnenje o delovanju posa-
meznih slrank, pa tudi o posameznih kandidatih. Pri
iskanju dobrih ljudi bi v prvi vrsti morali imeti pred ofrni,
kako in na kakšen način bomo rešili gospodarstvo, pove-
čali brezposelnost in izboljšali stanje na področju kmetij-
stva. Smalram namreč, da prav dobro, uspeSno kmetij-
stvo pomeni bogato državo.«

Nataša PrebO, učenka OŠ u. Notranjih Goric:
»Ni mj všeč, da se bo začela šola. Ne maram je, saj se

mi zdi vse skupaj pretežko in prcnapomo. Kar pa se tiče
vremena, bo po mojem še naprej tako vroče, kot je zdaj,
pa čeprav bi raje videla, da bi bilo nekaj srednjega - ne
pretoplo in ne prehladno.«

Jernej Žerovnik, delavec iz Brezja:
»Kaj pričakujem od letošnje jeseni? Predvsem dobro

letino sadja, krompirja in koruze. Rad bi, da bi v miru
dozorelo tudi grozdje, saj ga imam doma kar nekaj, in
vsako leto iz njega napravimo nekaj vina. Tu v Brezju bi
se morali ljudje zavzemati tudi za boljšo preskrbo z vodo,
saj zdaj v su&nem obdobju vode primanjkujc«

Franc Nagode, kovinostrugar z Vrzdenca:
»Čas bi že bil, da bi vlada kaj več storila za gospodar-

stvo, še posebej za drobnogospodarski sektor. Zal se zdaj
več govori kot naredi. Prav tako pa mora vlada nujno kaj
storiti tudi za kinete, ki jih je prizadela letošnja suša.
Morali bi jim znižati davke in prepovedati uvoz tistih
poljžčin, ki jih sami pridelujemo.«

Vbdimir Pirc, dipl. organizator dela iz KS Malči Belič:
»Gospodarski položaj pri nas je več kot težak. Moralo

bi se že nehati sanjariti in začeti z resnim delom, treba je
postaviti diagnoze. Dozdajšnje diagnoze so bile napačne.

Kai pa zadeva letošnje volitve, mislim da bodo zdaj
o njih ljudje več vedeli, kot so prvič. Ne razumem pa
nekulturnega obnašanja nckaterih politikov. To je znak
lastne slabosti, kajti kdorima resnične kvalitete, se lahko
izkaže z njimi. in mu ni treba blatiti nasprotnikov.«
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